
Mégis kap ajándékot a szentesi gimi 

Szentes - Múlt héten 8 millió forinttal megtoldotta a szentesi gimnázium kisebb 
átalakítására szánt 40 milliós keretét a Csongrád Megyei Közgyőlés, vagyis mégis 
megkaphatja beígért ajándékát a 150 éves intézmény. 

Mégiscsak betartja februárban tett ígéretét a Csongrád 
megyei önkormányzat: fennállásának 150. évfordulóján 
ajándékkal lepi meg a szentesi Horváth Mihály 
gimnáziumot. Elıször 40 millió forintot különített el a 
megye a pusztulófélben lévı szolgálati lakások 
tantermekké alakítására és a tanári szoba átépítésére, 
de ez kevésnek bizonyult, mert a beérkezett kivitelezıi 
ajánlatok pár millióval meghaladták ezt az 
összeghatárt. Közben a meghiúsulással kapcsolatban 
olyan indoklás is felkerült a megyei önkormányzat 
honlapjára, hogy tanterem-kialakításra nincs is szükség, 
mert csökken a gyereklétszám. Csütörtökön viszont 
arról döntött a fenntartó, hogy 8 millióval megtoldja ezt a keretet, hogy újra 
kiírhassák a közbeszerzési eljárást. 
 
Busa Imrétıl, a megyei önkormányzat fejlesztési osztályvezetıjétıl azt a 
tájékoztatást kaptuk, hogy napokon belül meghirdetik a munkákat, amelyek így akár 
már januárban megkezdıdhetnek. Arra a kérdésünkre, hogy az elızı eljárás 
értékelésénél miért nem vették figyelembe azt a 8 milliós tételt, amelyet az 
iskolaépületet tulajdonló szentesi önkormányzat ajánlott föl ehhez a beruházáshoz, 
Busa Imre azt felelte: tudtak ugyan a hozzájárulásról, mert az intézmény vezetıje 
tájékoztatta ıket, de a város semmilyen hivatalos értesítést nem küldött errıl a 
döntésérıl. 
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– Ez nem igaz, magam írtam a levelet, amiben tudattuk, hogy Szentes önkormányzata 
a tervezett költség 20 százalékát, azaz 8 millió forintot biztosít ehhez a fejlesztéshez 
– mondta lapunknak Szőcs Lajos. A szentesi alpolgármester szerint már korábban 
született egy olyan megállapodás a megyével, hogy közös érdekő beruházásoknál a 
ráfordítás ötödét a város állja, ezért ha nem érkezett meg a levél, attól még 
rákérdezhettek volna, hogy áll-e még a korábbi egyezség. 
 
Omlásveszély 
 
Omlásveszély miatt a napokban kordont vontak a gimnázium bejáratánál: egy cserép 
esett a járdára, és a vakolat is potyog a felújításra szoruló épületrıl. A 
rekonstrukcióra idén 100 milliót különített el a megye, az összeget önrészként 
használták volna fel egy pályázatnál. A megye sajtókapcsolati vezetıje, Poór Csaba 
arról tájékoztatta lapunkat, hogy bár 2010-re többmilliárdos hiánnyal számol az 
önkormányzat, ennek ellenére továbbra sem tettek le eredeti céljukról, ezért jövıre 
is biztosítják ezt az összeget egy felújítási pályázathoz.  

A 150 éves, szentesi Horváth Mihály gimnáziumra már ráférne egy alapos felújítás. 
A szerzı felvétele
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